
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 628
Ministeren bedes oplyse, hvornår ministeriet planlægger at fremlægge nogle
retningslinjer for, hvordan brugte taxaer vil blive vurderet af SKAT, når man
tager i betragtning, at det efterhånden er lang tid siden, at den nye taxalov
trådte i kraft, og at salget i taxibranchen er gået i stå grundet manglende ret-
ningslinjer, jfr. artiklen "Taxisalget er gået totalt i stå" fra den nyeste udgave af
Dansk Taxi Råds medlemsblad fra april 2015.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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